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 Protokół nr 150/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 sierpnia 2018r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujący punkt:  

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza 

organizacji roku szkolnego 2018/2019 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Do zmienionego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, M. 

Piątkowski. Stanowi on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 149/2018. 

 

Pan Starosta zapytał, czy są uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął protokół nr 149/2018. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,   

M. Buliński, B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana B. Kurowskiego 

– dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie dokapitalizowania spółki. 

/na posiedzenie wszedł pan B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego/ 

 

Pan Starosta odczytał wniosek, który stanowi załącznik nr 3. Dodał, że sprawa była omawiana 

na spotkaniach i posiedzeniu Komisji Budżetowej. Poinformował, że na następne posiedzenie 

Zarządu będą przygotowane uchwały w przedmiotowej sprawie. Ponadto odbędzie się również 

Zgromadzenie Wspólników.  

Pan Kurowski poinformował Członków Zarządu, że przesłane zostaną jeszcze bilanse za 

czerwiec i lipiec 2018r.  

Pani Skarbnik poinformowała, że bazą do sprawdzenia kondycji finansowej szpitala będzie 

czerwcowe sprawozdanie, które zostało złożone przez szpital tj. F-01 oraz inne wcześniejsze 

sprawozdania.  

 

/pan Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/ 

 

Pani Marchlewska-Barczewska omówiła zmiany w regulaminie. Poinformowała, że dokonane 

zostały zmiany m.in. na stanowisku ds. pieczy zastępczej /zamiast koordynatora pieczy 
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zastępczej będzie starszy specjalista pracy z rodziną/. Wyjaśniła, że osoba na tym stanowisku 

będzie miała rozszerzony zakres zadań. Ponadto w księgowości doszło stanowisko ds. obsługi 

płacowo-kadrowej, ponieważ planuje się zatrudnić osobę do pomocy w księgowości. Pani 

dyrektor wyjaśniła, że pani na stanowisku głównej księgowej jest w wieku przedemerytalnym. 

Dodała, że utworzone zostało również stanowisko ds. ochrony danych osobowych. 

Pani Wicestarosta zapytała jaki jest stan zatrudnienia w jednostce. 

Pani Marchlewska-Barczewska odpowiedziała, że w jednostce zatrudnionych jest 10 osób. 

Ponadto pani dyrektor poinformowała, że dokonane zostały zmiany w zakresie osób 

uprawnionych do wydawania legitymacji dla osób niepełnosprawnych oraz wydawania kart 

parkingowych  w Powiatowym Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, 

M. Piątkowski. 

 

/pani Marchlewska-Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 

Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła aneks nr 1 PCRE. Dodała, że opinia kuratorium jest 

pozytywna. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu/ 

 

Opinia kuratorium stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła aneks nr 1 ZS im. C. K. Norwida. Dodała, że opinia 

kuratorium również jest pozytywna. 

 

Opinia kuratorium stanowi załącznik nr 5. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński,      

B. Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła aneks nr 1 ZSZ w Kurzętniku. Dodała, że opinia 

kuratorium jest pozytywna. 
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Opinia kuratorium stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 

2018/2019 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła aneks nr 2 ZSZ w Kurzętniku. Dodała, że opinia 

kuratorium jest pozytywna. 

 

Opinia kuratorium stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wynajmu lokalu użytkowego Nr 218 położonego w budynku administracyjno – 

biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że Stowarzyszenie Ludności Pochodzenia Niemieckiego ma teraz 

siedzibę w Ostródzie. W związku z powyższym nadal chcą wynajmować to samo 

pomieszczenie co dotychczas. 

 

Wnioski stowarzyszenia stanowią załączniki nr 8, 9, 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomościami oznaczonymi działką nr 

132/1 i nr 180 obręb Boleszyn na cele budowlane. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że jest to kontynuacja budowy sieci szerokopasmowej w 

Boleszynie.  

 

Wniosek firmy NEXERA stanowi załącznik nr 11. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Nowomiejskiego.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz zaproponowała, żeby konsultacje trwały od 29 sierpnia do 5 września, natomiast 

spotkanie z organizacjami pozarządowymi mogłyby się odbyć również 5 września.  

Poinformowała, że weszły zmiany dotyczące organizacji posiedzeń Rady Powiatu. Dodała, że 

od nowej kadencji zostanie powołana nowa komisja stała tj. Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji. Nadmieniła, że w/w komisja będzie rozpatrywała skargi na działania zarządu powiatu i 

powiatowych jednostek organizacyjnych, wnioski oraz petycje składane przez obywateli. 

Ponadto zostało wprowadzone, że minimalna liczba członków klubu wynosi 3. Dodała, że 

została również wprowadzona debata nad raportem o stanie powiatu. W tej debacie radny może 

się wypowiadać bez ograniczenia czasowego, mogą również wypowiadać się mieszkańcy 

powiatu w liczbie nie większej niż 15 osób, którzy pisemnie zgłosili Przewodniczącemu Rady 

Powiatu chęć zabrania głosu (zgłoszenie powinno być poparte podpisami co najmniej 150 

osób). 

Pani Sekretarz poinformowała, że Sesję Rady Powiatu będą na bieżąco transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk a następnie udostępniane w 

Biuletynie Informacji Publicznej. Ponadto zmieniają się zasady głosowania jawnego tzn. na 

sesjach radni będą głosować za pomocą urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowań radnych (poprzez tablety) oraz przez podniesienie ręki. Natomiast 

z przyczyn technicznych gdy w/w głosowanie nie będzie możliwe do zrealizowania to 

Przewodniczący Rady będzie wyczytywać w kolejności alfabetycznej nazwiska i imiona 

radnych, którzy będą odpowiadać jak głosują. Poinformowała, że zmieniają się również zasady 

interpelacji i zapytań, które będą kierowane za pośrednictwem Przewodniczącego Rady do 

Starosty. Ponadto jest uregulowana również kwestia Sekretarza obrad, który będzie czuwał nad 

imiennym głosowaniem radnych. Dodała, że kluby radnych mogą wprowadzić do porządku 

obrad Sesji Rady Powiatu jeden projekt uchwały. Nadmieniła, że uchwała dotycząca zmiany 

statutu powiatu wejdzie w życie pierwszego dnia kadencji Rady Powiatu następującej po 

kadencji w czasie której uchwała została podjęta. 

 

Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 12. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. 

Grzywacz, M. Piątkowski. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

złożonego zażalenia dotyczącego umorzenia śledztwa w sprawie wyrządzenia szkody 

majątkowej poprzez nadużycie uprawnień na szkodę Szpitala Powiatowego. 

Pan Starosta odczytał informację, która stanowi załącznik nr 13. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o przyjęciu 

osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Informacja stanowi załącznik nr 14. 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą RIO w sprawie 

wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd informacji o przebiegu wykonania budżetu 

powiatu za I półrocze 2018r. oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała RIO jest pozytywna. 

 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 15. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                    


